
Giewont z importu?
 I to właśnie o Giewoncie opowiada Maciej Pinkwart, jeden z ambasadorów akcji  „Razem dla Tatr”�.
Posłuchaj.

 

Pobierz Flash Player, aby
zobaczyć ten odtwarzacz.
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http://www.macromedia.com/go/getflashplayer
http://www.macromedia.com/go/getflashplayer

